
 

 

 

Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Čeľovciach konaného dňa 13. 12. 2023 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program: podľa pozvánky s doplnením ďalších bodov 

       

________________________________________________________________________________  

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia, schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

                  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla starostka obce p. Jana Sabóvá. 

Privítala prítomných poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Starostka skonštatovala, že z 

počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov a zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné. Oboznámila ich s programom rokovania. Starostka dala hlasovať o predloženom programe 

a navrhla doplnenie programu do bodu Rôzne. Poslanci program a jeho doplnenie jednomyseľne 

schválili.  

 

Doplnenie bodov :  

 

   1.)Rôzne – Podnet od JUDr. Branislava Ferja – zimná údržba autobusových nástupíšť, 

telefonicky podnet od p. Radoslava Lukáča ohľadom vody stekajúcej na jeho pozemok 

 

 Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Tomáš Vojtko, 

Peter Mudrý, Ján Kasoni  

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

 

Návrh programu zasadnutia so zmenami bol schválený  jednohlasne uznesením č. 43/ 2023.   

________________________________________________________________________________ 

 

 K bodu 2/ Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice. 

 

 

Starostka obce navrhla zapisovateľov a overovateľov zápisnice, prítomní poslanci obecného 

zastupiteľstva  s daným návrhom súhlasili.  

Za zapisovateľov zápisnice boli určení: Eva Kľučárová, Mgr. Michaela Nováková 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ján Kasoni, Ing. Tomáš Vojtko  

 

 

Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Marek Rusnák, Ing. Tomáš Vojtko, 

Peter Mudrý, Ján Kasoni 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice bolo schválené jednohlasne uznesením č. 44 / 2023.  

 

________________________________________________________________________________ 



 

 

 

K  bodu 3/ Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka obce  informovala poslancov obecného zastupiteľstva  o plnení prijatých  uznesení  

obecného zastupiteľstva od predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo  26. 09. 2023. Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené (Príloha 1). 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Rusnák, Marek Michalko, Peter Mudrý, Ing. Tomáš Vojtko, Ján 

Kasoni) 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 4/Prezentácia činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia 

 

      Starostka obce  informovala poslancov obecného zastupiteľstva o činnosti obecného úradu od 

posledného zasadnutia. Na základe písomného materiálu predniesla prítomným prezentáciu činnosti 

obecného úradu od posledného zasadnutia konaného dňa 26. 09. 2023. (Príloha 2) 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Rusnák, Marek Michalko, Peter Mudrý,  

Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni) 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 5/ Správa o výsledku finančnej kontroly č. 3/2023 

 

Správu č. 3/2023 o výsledku finančnej kontroly predniesla hl. kontrolórka obce  Mgr. Beáta 

Mihucová. Prezentovala, čo všetko bolo obsahom finančnej kontroly(Príloha 3). 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informáciu na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Peter Mudrý, Marek Rusnák  

Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni) 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

K bodu 6/ Plán kontrolnej činnosti na obdobie 1. polrok 2024 

 

 Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 vypracovala hl. kontrolórka obecného úradu p. 

Mgr. Beáta Mihucová. Plán kontrol je vypracovaný v súlade so zákonom o obecnom zriadení a 

kontroly sú zamerané najmä na účinnosť, hospodárnosť a efektívnosť pri hospodárení a prípravu 

koncepčných a metodických materiálov obce. Poslanci ho v predloženej podobe bez pripomienok 

schválili. (Príloha 4). 

 

Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Peter Mudrý, 

Ján Kasoni, Marek Rusnák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Plán kontrolnej činnosti na obdobie 1. polrok 2024 bol  schválený  uznesením č. 45/ 2023.   

 

________________________________________________________________________________ 

 

 



 

 

 

K bodu 7/ Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 

– 2026 a návrhu rozpočtu obce na rok 2024 

 

  Hlavná kontrolórka obce Mgr. Beáta Mihucová predložila poslancom  odborné stanovisko 

k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2026 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2024. 

Popísala východiská spracovania odborného stanoviska, zákonnosť a metodickú správnosť tvorby 

stanoviska. Predniesla základnú charakteristiku navrhovaného rozpočtu (Príloha 5).  

 

  Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informácie na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák,  Marek Michalko, Peter Mudrý, Marek Rusnák 

Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni) 

________________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 8/ Návrh rozpočtu obce na rok 2024  

   

 Návrh rozpočtu na rok 2024 predniesla referentka obecného úradu Eva Kľučárová. Návrh 

rozpočtu bol v predstihu zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce od dátumu 28.11.2023. 

Poslanci sa s ním oboznámili, jeho obsahu porozumeli a s jeho obsahom súhlasili(Príloha 6). 

            Starostka obce vyzvala následne poslancov na hlasovanie. 

    

Hlasovanie:  

Za : 4 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Peter Mudrý, Marek Rusnák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  2 Ján Kasoni, Ing. Tomáš Vojtko 

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Rozpočet obce Čeľovce bol schválený  uznesením č. 46 / 2023. 

 

K bodu 9/ Návrh na odmenu hlavnej kontrolórke obce 

  

 Starostka obce informovala poslancov o odmene kontrolórke od 0% do 30%. Po zvážení 

rôznych okolností poslanci sa zhodli na odmene 10% pre kontrolórku p. Mgr. Beátu Mihucovú. 

 

Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Peter Mudrý, 

Ján Kasoni, Marek Rusnák, Kasoni Ján 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Odmena hl. kontrolórke vo výške 10% bola schválená  uznesením č. 47/ 2023.   

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 10/ Návrh na odmeňovanie poslancov obecného zastupiteľstva  

  

 Starostka obce Jana Sabóvá predniesla poslancom, že odmeňovanie poslancov, ktorí sa 

zúčastňujú obecného zastupiteľstva sa riadi platnými zásadami odmeňovania poslancov. Poslanci 

jednohlasne zahlasovali za schválenie uznesením.  

 

 

 



 

 

Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Peter Mudrý, 

Ján Kasoni, Marek Rusnák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Odmeňovanie poslancov obecného zastupiteľstva podľa zásad odmeňovania poslancov bol schválený   

uznesením č. 48/ 2023.   

________________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 11/ Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

  

 Starostka obce predniesla návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO 

a DSO. Povedala poslancom, že mali možnosť sa s jeho obsahom oboznámiť už pred začiatkom 

zastupiteľstva. Návrh bol v predstihu  zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce. Požiadala 

poslancov, aby dali svoje návrhy k úprave nového VZN. Pani starostka dala návrh zvýšiť dane na 

0,35 % a poplatok za TKO na 16 eur. Poslanec Marek Rusnák predniesol druhý návrh a zvýšiť dane 

na 0,30 % a poplatok TKO na 16 eur. A posledný návrh predložil poslanec Ján Kasoni o úprave dani 

na 0,30 % a poplatok TKO na 15 eur. Poslanci po dlhej rozprave sa zhodli na návrhu, ktorý 

prezentoval poslanec Ján Kasoni.  

 

Hlasovanie:  

Za : 6 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Ing. Tomáš Vojtko, Peter Mudrý, 

Ján Kasoni, Marek Rusnák 

Proti : 0  

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za TO a DSO bol prijatý uznesením č. 49/ 

2023.   

______________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 12/ Návrh na rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

 

Referentka obce Eva Kľučárová  informovala poslancov o návrhu na rozpočtové opatrenie  

č. 3/2023. Konštatovala, že obec spláca úrok 300 eur mesačne za poskytnutý úver. Podotkla, 

že by bolo veľmi dobré, ak by sa peniaze, ktoré zostávajú ku koncu roka použili na úver a tým sa 

ponížila celková čiastka úveru a aj nižšia splátka úroku. Poslanec Ján Kasoni protirečil tým, že sú 

dôležitejšie veci hlavne na rekonštrukciu v obci ako úver, napr. havarijný stav strechy na obecnom 

úrade. Čo sa týka rekonštrukcii strechy, je podaná žiadosť o finančné prostriedky z eurofondov, len 

obec nevie, kedy bude schválená. Následne starostka obce vyzvala poslancov k jeho 

hlasovaniu(Príloha 7). 

 

Hlasovanie:  

Za : 4 Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko,  Peter Mudrý,  Marek Rusnák 

Proti : 2 Ján Kasoni, Ing. Tomáš Vojtko 

Zdržal sa :  0  

Neprítomní :  1 Ing. Petra Ščerbová 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 bolo schválené  uznesením č. 50/ 2023.   

 

________________________________________________________________________________ 



 

 

 

 

K bodu 13/ Rôzne – zrušenie SMS správy mobilom, Vianočné pastorále 2023, Čeľovská veselica 

2024, Stolnotenisový turnaj 2023, doplňujúce body: podnet od JUDr. Bratislava Ferja – zimná 

údržba autobusových nástupíšť, telefonický podnet od p. Radoslava Lukáča na stekajúcu vodu 

na jeho pozemok 

 

 

  Starostka obce navrhla zrušiť správy mobilom, pretože sa to nevyužíva a nie je to rentabilné. 

Väčšinou každý využíva aplikáciu a zbytočne platiť poplatky za niečo, čo neprináša osoh. Poslanci 

sa k tomu vyjadrili, že ak sa nevyužívajú, je to potrebné zrušiť. Ďalej podala informáciu, že v nedeľu, 

t. j. 17.12. 2023 so začiatkom o 13,30 hod. sa uskutočnia pastorále, na ktoré srdečne pozýva každého 

poslanca s rodinou. Ďalej potvrdila termín Čeľovskej veselice na dátum 10.2.2024, len je obava kvôli 

streche v kultúrnom dome. Poprosila poslancov, ktorí majú záujem o stolnotenisový turnaj, aby sa 

dohodli na dátume a zabezpečení prostredia. Poslanci navrhli termín 30.12.2023. Ďalej informovala 

poslancov, že došiel mailom podnet od Branislava Ferja ohľadom údržby autobusových nástupíšť 

hlavne v zimných mesiacoch. A taktiež dala do pozornosti podnet od p. Radoslava Lukáča na vodu 

na jeho pozemku, ktorá steká z  potoka,  že situáciu bude potrebné riešiť. 

 

 

Poslanci obecného  zastupiteľstva zobrali informácie na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Peter Mudrý, Marek Rusnák 

Ing. Tomáš Vojtko, Ján Kasoni) 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 14/ Interpelácia poslancov 

 

Ján Kasoni – bola predložená otázka  ohľadom prechodov pre chodcov, či by sa dali poriešiť. 

Pani starostka komentovala, že situáciu bude riešiť a bude sa  v čo najkratšom čase informovať.  Tam, 

kde pôvodne by bolo potrebné, nie je možné, kvôli zástavke, kde stoja autobusy. Mohol by byť 

prechod urobený vyššie k cintorínu.  Poslanec Kasoni podotkol, že by bolo dobré urobiť aj 3 prechody 

v obci, tam kde najviac ľudí prechádza cez cestu, aby nedošlo k nejakým nehodám. 

 Ďalším problémom bolo riešenie výpadku elektrického prúdu v určitých častiach obce. Riešil 

sa problém v prípade zlých poveternostných vplyvov. Problémy s osvetlením – ulica Dubinská, ulička 

okolo gréckokatolíckeho chrámu, ktoré budú v krátkom čase vyriešené.  

Mgr. Ondrej Kseňák – položil otázku ako bude riešená strecha, či cez žľaby, cez lepenku alebo 

akým spôsobom dať do takého stavu, aby netiekla voda do kultúrneho domu.  

 

Ďalšie žiadne pripomienky, otázky a dotazy neboli k daným témam. 

 

________________________________________________________________________________ 

 

K bodu 15/Informácia o prijatých uzneseniach  

 

Referentka Obecného úradu  Eva Kľučárová informovala o prijatých uzneseniach na dnešnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva podľa spísaného uznesenia z dnešného zasadnutia, bez 

pripomienok. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali informáciu   na vedomie. 

(Mgr. Ondrej Kseňák, Marek Michalko, Peter Mudrý, Ing. Tomáš Vojtko, Marek Rusnák 

Ján Kasoni ) 

 

 



 

 

 

 

K bodu 13/ Záver  

 

V závere starostka obce Jana Sabóvá poďakovala prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

a týmto zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Zapísala : Mgr. Michaela Nováková                                    

 

 

              

 

 

 

   Jana Sabóvá 

                                                                                                         Starostka obce 


